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Številka:  900-0002/2022-1 (413) 
Datum:  21. 2. 2022 

 
Z A P I S N I K  

 
25. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 3. februarja 2022, ob 16. uri, 
na Šolskem centru Novo mesto, Šegova ulica 112, Novo mesto.  

 
 
Sejo je pričel in vodil mag. Gregor Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, in na začetku 
pozdravil članice in člane Občinskega sveta ter vse prisotne na seji.  
 
 

Ugotovitev števila navzočih 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je članice in člane Občinskega sveta seznanil, da so opravičili 
svoj izostanek s seje članice in člani: Sara Tomšič, Alenka Muhič, Vesna Vesel, Peter Kostrevc, 
dr. Janez Povh, Primož Kobe, Uroš Lubej in Janez Murn.  
 
V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
je župan ob 16.09 uri ugotovil, da je pred pričetkom seje prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 
18 članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 
in odločanjem. Na seji je bilo dejansko prisotnih 21 članic in članov Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto.  
 
a) Prisotne članice in člani Občinskega sveta: 
Mojca Andolšek, mag. Franc Bačar, Vesna Barborič, Ana Bilbija, Štefan David, Marko Dvornik, 
Eva Filej Rudman, Boštjan Grobler, Suzana Hočevar, Bojan Kekec, Alojz Kobe, Jasna Kos 
Plantan, Mario Krapež, Goran Makar, Rok Mežnar, Mira Retelj, Duško Smajek, Marjanca Trščinar 
Antić, Srečko Vovko, mag. Adolf Zupan in Maja Žunič Fabjančič.    
 
b) Opravičeno odsotni članice in člani Občinskega sveta:  
- Sara Tomšič, 
- Alenka Muhič,  
- Vesna Vesel,  
- Peter Kostrevc, 
- dr. Janez Povh, 
- Primož Kobe, 
- Uroš Lubej,  
- Janez Murn.  
 
c) Odsotni član: 
- Matjaž Engel.  
 
d) Prisotni predstavniki Občinske uprave:  

- mag. Gregor Macedoni, župan, 
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- dr. Vida Čadonič Špelič, direktorica Občinske uprave,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj,  
- Pia Svilan, vodja Oddelka za premoženjske zadeve,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Urban Kramar, Kabinet župana,  
- Saša Sršen, Kabinet župana,  
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 
 

e) Ostali prisotni:  
- Kristina Ficko, Komunala Novo mesto d.o.o., javno podjetje (pri 6. točki),  
- mag. Marko Vrhovšek, predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto (pri 

11. točki) ter 
- predstavniki medijev. 

 
Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 
občine Novo mesto.  
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je obvestil članice in člane Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto, da so bila naknadno pred sejo, na spletni strani mestne občine objavljena še naslednja 
gradiva: 

- odgovori na vprašanja članov Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet (pri 6. točki),  
- dopolnitev gradiva (pri 8. točki),  
- poročila delovnih teles ter 

- poročilo župana.  
 

Pred sejo pa je bil na spletni strani objavljen še čistopis predloga dnevnega reda 25. seje 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki so ga svetniki prejeli tudi na klop.  

 
 

Določitev dnevnega reda 
 
I. 

Umik točk z dnevnega reda  
 
Župan in svetniki niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 25. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto.  
 

II.  
Razširitev dnevnega reda 

 
Župan in svetniki niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 25. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto.  
 

III. 
Celotni dnevni red 

 
V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je 
župan predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
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S K L E P, št. 432 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave določil naslednji  
 

d n e v n i   r e d  
25. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 24. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
3. Predlog Odloka o koncesiji za urejanje svetlobnih prometnih znakov v Mestni občini 

novo mesto - prva obravnava 
4. Predlog Odloka o koncesiji za urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Novo 

mesto - prva obravnava 
5. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin 

Dolenjske – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
6.  Predlog Poslovnega plana Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2022 
7.  Predlog Sklepov o prenosu ustanoviteljskih pravic in obveznosti do Visoke šole za 

upravljanje podeželja Grm Novo mesto in Fakultete za industrijski inženiring Novo 
mesto 

8. Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju 
kulture v Mestni občini Novo mesto 

9.    Premoženjsko - pravne zadeve 
9.1 Ugotovitev javne koristi za odkup oziroma razlastitev dela nepremičnin za 

namen izvedbe rekonstrukcije lokalne ceste LC 295021 med Dolenjimi 

Kamencami in Potočno vasjo 

9.2 Predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

10. Predlogi sklepov Komisije za priznanja in nagrade za podelitev priznanj in nagrad 
Mestne občine Novo mesto za leto 2021 

11. Gradiva Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 

11.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad razpolaganjem s stvarnim premoženjem 

v Mestni občini Novo mesto v letu 2020 

11.2 Letno poročilo o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 
2021 

11.3 Letni program dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 
2022 

12. Poročilo župana 
13. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

(19 ZA, 0 PROTI) 
 

IV. 
Skrajšani postopek  

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je članice in člane seznanil, da je poleg 5. točke naknadno Odbor 
za okolje, prostor, komunalo in promet predlagal, da se tudi gradivo pod 3. in 4. točko: 
-  3. Predlog Odloka o koncesiji za urejanje svetlobnih prometnih znakov v Mestni občini 
 Novo mesto – prva obravnava  
-  4. Predlog Odloka o koncesiji za urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Novo mesto 
 – prva obravnava  
obravnava po skrajšanem postopku (gre za odloka, ki sta celovito nova, vendar sta zaradi 
zakonodaje dopolnjena in preoblikovana, hkrati pa so kratki roki do izteka obstoječih koncesijskih 
aktov, kar bi omogočilo boljšo časovnico za izpeljavo rokov). 
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Ker ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov, je župan predlagal obravnavo 3., 4. in 5. točke:  
3.  Predlog Odloka o koncesiji za urejanje svetlobnih prometnih znakov v Mestni občini novo 
 mesto – prva obravnava 
4.  Predlog Odloka o koncesiji za urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Novo  mesto – 
 prva obravnava  
5.  Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin 
 Dolenjske – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
po skrajšanem postopku. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Ker prav tako ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov glede predloga župana, da se o vseh treh 
predlogih za skrajšani postopek opravi skupno glasovanje, je župan prešel k skupnemu 
glasovanju o predlogih za obravnavo odlokov po skrajšanem postopku.  
 

 
 

S K L E P, št. 433 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto brez razprave sprejel 

 
S k l e p 

o sprejemu odlokov po skrajšanem postopku  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 3., 4. in 5. točko: 
3. Predlog Odloka o koncesiji za urejanje svetlobnih prometnih znakov v Mestni 

občini Novo mesto – prva obravnava  
4. Predlog Odloka o koncesiji za urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Novo 

mesto – prva obravnava  
5. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin 

Dolenjske – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
po skrajšanem postopku.  

(18 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 2. točki 
Potrditev zapisnika 24. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  

 
Predlog zapisnika 24. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila 16. 12.  
2021, je bil v poslovniškem roku objavljen na spletni strani mestne občine.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 434 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 
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p o t r d i l 
zapisnik 24. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne 

16. 12. 2021, v predloženi vsebini. 
(19 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 3. točki 
Predlog Odloka o koncesiji za urejanje svetlobnih prometnih znakov v Mestni občini 

Novo mesto – prva obravnava  
 

Pri določanju dnevnega reda seje je Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejel sklep, da 
bo predlog Odloka o koncesiji za urejanje svetlobnih prometnih znakov v Mestni občini Novo 
mesto obravnaval po skrajšanem postopku.  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o koncesiji za 
urejanje svetlobnih prometnih znakov v Mestni občini Novo mesto, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodne informacije pri tej točki niso bile potrebne.  
 
Župan je članicam in članom Občinskega sveta predlagal, da poročila s sej delovnih teles zaradi 
krajšega poteka seje povzame župan, čemur ni nasprotoval nihče izmed prisotnih svetnikov ter 
nato povzel poročili naslednjih delovnih teles:  

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet (odbor podpira in predlaga 
Občinskemu svetu Mestne občine Novo mesto sprejem Odloka o koncesiji za urejanje 
svetlobnih prometnih znakov v Mestni občini Novo mesto po skrajšanem postopku) ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik.  
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi, prav tako ni bilo vloženih amandmajev s strani članov 
Občinskega sveta.   
 
 
 

S K L E P, št. 435 
 

I. 
 Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o koncesiji za urejanje svetlobnih prometnih znakov v Mestni občini Novo mesto 

v predloženi vsebini v prvi obravnavi. 
(18 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

 Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
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O D L O K  
o koncesiji za urejanje svetlobnih prometnih znakov v Mestni občini Novo mesto 

v predloženi vsebini v drugi obravnavi. 
(18 ZA, 0 PROTI) 

 

 
 
 

K 4. točki 
Predlog Odloka o koncesiji za urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Novo mesto 

– prva obravnava  
 

Pri določanju dnevnega reda seje je Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejel sklep, da 
bo predlog Odloka o koncesiji za urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Novo mesto 
obravnaval po skrajšanem postopku.  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o koncesiji za 
urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Novo mesto, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodne informacije pri tej točki niso bile potrebne.  
 
Poročili s sej delovnih teles je povzel župan, in sicer:  

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet (Odbor za okolje, prostor, 
komunalo in promet podpira in predlaga Občinskemu svetu Mestne občine Novo mesto 
sprejem Odloka o koncesiji za urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Novo mesto po 
skrajšanem postopku) ter 

- poročilo Komisije za statut in poslovnik.   
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (pred potrjevanjem koncesije, ki se izteka, je župan navajal, 
da naj bi se iz naslova prihrankov na energiji pri zamenjavi sijalk, prihranilo toliko sredstev, da naj 
bi se cel sistem vzdrževal sam, zato vprašanje, koliko je bilo dejansko teh prihrankov; kar se tiče 
podeželskih krajevnih skupnosti, praktično nikjer ni bilo sprememb in imajo še vedno razsvetljavo, 
ki sveti tudi v zrak; v začetku mandata župana je bilo obljubljeno, da naj bi se to saniralo; predlog 
nadzornemu odboru za preveritev koncesijske pogodbe, ali se izvaja skladno s pogodbenimi 
določili).   
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni (pojasnilo glede prihrankov 
in stroškov vzdrževanja ter razpisa za zamenjavo starih sijalk). 
 
Pri tej točki ni bilo vloženih amandmajev s strani članov Občinskega sveta.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
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S K L E P, št. 436 
 

I. 
 Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o koncesiji za urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Novo mesto 

v predloženi vsebini v prvi obravnavi. 
(19 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

 Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o koncesiji za urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Novo mesto 

v predloženi vsebini v drugi obravnavi. 
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 5. točki 
Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin 

Dolenjske – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik, ki je obravnavala predlog odloka 
o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske.     
 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (dodaja se 
področje informatike).  
 
Poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik je povzel župan ter nato odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi, prav tako ni bilo vloženih amandmajev.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 437 
 
I. 

 Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske 

v predloženi vsebini v prvi obravnavi. 
(21 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

 Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
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O D L O K  
o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske 

v predloženi vsebini v drugi obravnavi. 
(21 ZA, 0 PROTI)  

 
 
 
 

K 6. točki 
Predlog Poslovnega plana Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2022 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog poslovnega plana 
Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2022, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance.  
 

Uvodna obrazložitev je pri tej točki na predlog župana potekala sočasno z dodatnimi pojasnili po 
zaključeni razpravi članic in članov Občinskega sveta.  
 
Poročili s sej delovnih teles je povzel župan, mag. Gregor Macedoni, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet (Odbor za okolje, prostor, 
komunalo in promet ne podpira sprejema predloga Poslovnega plana Komunale Novo 
mesto d.o.o. za leto 2022) ter 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance.  
 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Srečko Vovko (predlog za povečanje sredstev za pregledovanje 
hidrantnega omrežja zaradi varnosti občanov; pohvala vodstvu Komunale za delo), Marko 
Dvornik (iz plana izhaja ambicioznost novega direktorja; pozdravlja, da se pri cenovni politiki 
poskuša ohraniti cene na tem nivoju; spodbuda, da se pri določenih točkah v programu v bodoče 
še poveča ambicioznost in se nastavi malo višje cilje, npr. pri čistilni napravi Brezje in Luknja naj 
se natančno navede, kdaj bo obnova; pri hidrantih ter vodnih izgubah ipd.), Boštjan Grobler (v 
listi LGM so ugotovili, da glede na stroške, ki se akumulirajo vezano na energente, jih veseli, da 
se plan ne spremeni v smislu planiranih cen; podpora novim komercialnim dejavnostim, ki jih 
Komunala nudi in bodo kot nek amortizer na spremembe cen; svetniki LGM predlog plana 
podpirajo) in Alojz Kobe (svetniška skupina stranke Konkretno ocenjuje, da je plan ambiciozen in 
upajo, da bo plan tudi dosežen).  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal Bojan Kekec, direktor Komunale Novo mesto d.o.o..  
(pojasnilo glede vzdrževanja hidrantov, dveh čistilnih naprav ter vodnih izgub).  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 438 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 

 

obravnaval in sprejel 
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Poslovni plan Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2022. 

(20 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 7. točki  
Predlog Sklepov o prenosu ustanoviteljskih pravic in obveznosti do Visoke šole za 

upravljanje podeželja Grm Novo mesto in Fakultete za industrijski inženiring Novo mesto  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je obravnaval predlog Sklepov 
o prenosu ustanoviteljskih pravic in obveznosti do Visoke šole za upravljanje podeželja Grm Novo 
mesto in Fakultete za industrijski inženiring Novo mesto.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti je povzel župan, ki je nato odprl razpravo članic 
in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Štefan David (podpora predlogu sklepa), Maja Žunič Fabjančič 
(podpora predlogu sklepa) in mag. Franc Bačar (v imenu odbora pojasnil, da je odbor z velikim 
navdušenjem sprejel predlog sklepov).  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 439 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

s p r e j m e 
Sklepa o prenosu ustanoviteljskih pravic in obveznosti do Visoke šole za upravljanje 

podeželja Grm Novo mesto in Fakultete za industrijski inženiring Novo mesto v 
predloženem besedilu. 

(21 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 8. točki 
Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 

v Mestni občini Novo mesto  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, 
pred sejo pa še dopolnitev gradiva ter poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je 
obravnaval predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 
v Mestni občini Novo mesto.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni (dodajajo se zemljišča, 
na katerih se nahaja Trdinova zidanica).  
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Poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti je povzel župan, ki je nato odprl razpravo članic 
in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 440 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme  
 

Sklep 
o dopolnitvi sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 

v Mestni občini Novo mesto.  
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 9. točki 
Premoženjsko – pravne zadeve  

 
K 9.1 točki 

Ugotovitev javne koristi za odkup oziroma razlastitev dela nepremičnin za namen izvedbe 
rekonstrukcije lokalne ceste LC 295021 med Dolenjimi Kamencami in Potočno vasjo  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali gradivo za ugotovitev javne koristi za odkup 
oziroma razlastitev dela nepremičnin za namen izvedbe rekonstrukcije lokalne ceste LC 295021 
med Dolenjimi Kamencami in Potočno vasjo, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles je povzel župan, mag. Gregor Macedoni, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (navezal na poročilo Nadzornega odbora, iz katerega so 
razvidne sistematične napake, katere dela Mestna občina Novo mesto, in sicer, da občina ne 
planira investicij, ne daje v načrt nakupa nepremičnega premoženja - zato prihaja do konfliktnih 
situacij, kot na primeru brvi, kjer se niso uspeli dogovoriti, potem pa se župan poslužuje 
komunističnih metod razlastninjenja državljanov, kar je v demokratičnih družbah nesprejemljivo. 
Če bi župan v konkretnem primeru pred 5 leti dal to zemljišče v načrt nakupa stvarnega 
premoženja, ne bi bilo težav, sedaj pa se od lastnikov zahteva, da morajo zemljišče prodati po 
ceni kmetijskega zemljišča; predlog, da se take postopke zavrne).  
 
Na razpravo je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.   
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Z repliko je sodeloval Alojz Kobe. 
 
 
 

S K L E P, št. 441 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  

 
S k l e p 

o ugotovitvi javne koristi in odkupu oziroma razlastitvi dela nepremičnin za namen 
izvedbe rekonstrukcije lokalne ceste LC 295021 med Dolenjimi Kamencami in Potočno 

vasjo 
 

1. 
Ugotovi se javna korist za odkup oziroma razlastitev dela nepremičnin katastrska občina 
1454 Daljni Vrh parcela 1007 (ID 640052) in parcela 1008 (ID 1647768), vse za namen nujno 
potrebne rekonstrukcije kategorizirane lokalne ceste LC 295021 med Dolenjimi 
Kamencami in Potočno vasjo z izgradnjo pločnika, javne razsvetljave ter gradnjo oziroma 
rekonstrukcijo obstoječega javnega vodovodnega in kanalizacijskega omrežja, kar vse se 
ureja v javno korist, po projektni dokumentaciji »Ureditev cestne razsvetljave v naseljih 
Dolenje Kamence in Hudo ter rekonstrukcija LC 295 021 med Dolenjimi Kamencami in 
Potočno vasjo«, št. projekta PR-R13/2015, marec 2016, projektanta ACER, d.o.o. iz Novega 
mesta. 
 
Javna korist velja tudi za nepremičnine, ki nastanejo s parcelacijo nepremičnin katastrska 
občina 1454 Daljni Vrh parcela 1007 in parcela 1008 ter bodo v naravi predstavljale 
gospodarsko javno infrastrukturo oziroma bodo njej namenjene, in sicer po projektu št. 
PR-R13/2015, marec 2016, projektanta ACER, d.o.o. iz Novega mesta. 
 

2. 
Mestna občina Novo mesto vloži pri pristojni upravni enoti zahtevo za razlastitev dela 
nepremičnin katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 1007 (ID 640052) in parcela 1008 (ID 
1647768) na podlagi 199. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17). 
 
Kolikor bo tekom razlastitvenega postopka prišlo do sporazuma glede odkupa dela 
navedenih nepremičnin se odkup izvede v skladu s predpisi področne zakonodaje. 
 

3. 
Predlaga se razlastitev po nujnem postopku skladno z določbami 205. člena Zakona o 
urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17). 
 

4. 
Grafični prikaz rekonstrukcije dela lokalne ceste LC 295021 med Dolenjimi Kamencami in 
Potočno vasjo, določen z zakonsko zahtevano natančnostjo na zemljiškem katastru in 
načrt parcelacije, je sestavni del tega sklepa. 
 

5. 
Ta sklep začne veljati z dnem sprejetja. 

(17 ZA, 2 PROTI) 
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K 9.2 točki 
Predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo 
pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto, 
in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles je povzel župan, mag. Gregor Macedoni, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 

 
 

S K L E P, št. 442 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o ugotovitvi, da je Mestna občina 
Novo mesto lastnica nepremičnine: 
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 501/13 (ID 739842). 
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o prenehanju statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah: 
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 467/2 (ID 7192752), 
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 472/2 (ID 7192743), 
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 1395/4 (ID 7192731), 
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 416/1 (ID 6957873), 
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 631/6 (ID 6835247), 
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 651/4 (ID 6835202), 
- katastrska občina 1483 Kandija, parcela 669/4 (ID 6835196), 
- katastrska občina 1481 Smolenja vas, parcela 2198/2 (ID 7193071), 
- katastrska občina 1485 Gotna vas, parcela 501/13 (ID 739842), 
- katastrska občina 1481 Smolenja vas, parcela 2188/19 (ID 7186195). 

(20 ZA, 0 PROTI)  
 
 
 

K 10. točki 
Predlogi sklepov Komisije za priznanja in nagrade za podelitev priznanj in nagrad 

Mestne občine Novo mesto za leto 2021 
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Poročilo Komisije za priznanja in nagrade s predlogi sklepov in z obrazložitvami je bilo objavljeno 
na spletni strani mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku.  
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Bojan Kekec, predsednik Komisije za priznanja in 
nagrade (javni razpis, postopek dela ter odločitev komisije).     
   
Župan, mag. Gregor Macedoni, je po uvodni obrazložitvi v skladu s poslovniškimi določili odprl 
razpravo.  
 
Ker pri tej točki ni bilo prijav k razpravi, je župan predlagal skupno glasovanje o vseh predlogih 
sklepov Komisije za priznanja in nagrade za podelitev priznanj in nagrad. Predlogu župana ni 
nasprotoval nihče izmed članic in članov Občinskega sveta.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave s skupnim glasovanjem sprejel 
naslednje sklepe: 
 
 
 

 S K L E P, št. 443 
 

S k l e p 
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2021 
 

Nagrado Mestne občine Novo mesto 
 

prejme 
Drago Vovk 

za pomembnejše trajne uspehe na glasbenem področju ter prispevek k prepoznavnosti Novega 
mesta. 

 
 
 

S K L E P, št. 444 
 

S k l e p 
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2021 
 

Nagrado Mestne občine Novo mesto 
 

                                                                 prejme 
 Andrej Gregorčič 

za dolgoletno predano delo na področju prostovoljstva ter razvoja posameznih društev.  
 
 
 

S K L E P, št. 445 
 

S k l e p 
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2021 
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Nagrado Mestne občine Novo mesto 
 

                                                               prejme 
                                                            Marija Rus 

za dolgoletno nesebično delo na področju prostovoljstva. 
 
 
 

S K L E P, št. 446 
 

S k l e p 
o podelitvi Trdinove nagrade  

za leto 2021 
                                                      Trdinovo nagrado 

 
                                                              prejme 

mag. Uroš Weinberger 
     za pomembne trajne uspehe na področju likovne umetnosti.  

 
 
 

S K L E P, št. 447 
 

S k l e p 
 

o podelitvi grba Mestne občine Novo mesto 
za leto 2021 

 
Grb Mestne občine Novo mesto 

 
prejme 

     Franci Koncilija 
za izredne uspehe in rezultate dela na ljubiteljskem kulturnem in družbenem področju.  

(20 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 11. točki 
Gradiva Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  

 
K 11.1 točki 

Poročilo o opravljanem nadzoru nad razpolaganjem s stvarnim premoženjem 
v Mestni občini Novo mesto v letu 2020 

 
K 11.2 točki 

Letno poročilo o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2021 
 

K 11.3 točki 
Letni program dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2022 
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Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto je bilo objavljeno na spletni strani 
mestne občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo pa še poročilo s seje Odbora za 
davčno politiko, proračun in finance.  
 

Na predlog župana je Občinski svet Mestne občine Novo mesto združil obravnavo in razpravo 
podtočk pri 11. točki: Gradiva Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto.  
 
Skupno uvodno obrazložitev pri tej točki je podal mag. Marko Vrhovšek, predsednik Nadzornega 
odbora Mestne občine Novo mesto.  
 
Po zaključeni uvodni obrazložitvi je župan povzel skupno poročilo s seje Odbora za davčno 
politiko, proračun in finance, ki je obravnaval gradiva Nadzornega odbora Mestne občine Novo 
mesto ter nato v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki je razpravljal Alojz Kobe (pozval župana, da se pravočasno dela načrt pridobivanja 
stvarnega premoženja; če zemljišča niso pridobljena pravočasno, pride do konflikta interesov: na 
eni strani občina kupuje kmetijsko zemljišče, po drugi strani pa bi radi na tem kmetijskem 
zemljišču gradili).   
 
Na predlog iz razprave je podal dodatno obrazložitev o postopkih odkupa zemljišč župan, mag. 
Gregor Macedoni.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi s skupnim glasovanjem sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 448 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se  
 

s e z n a n i 
 

s Poročilom o opravljenem nadzoru nad razpolaganjem s stvarnim premoženjem 
v Mestni občini Novo mesto v letu 2020. 

 
 
 

S K L E P, št. 449 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se  
 

s e z n a n i 
 

z Letnim poročilom o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 
za leto 2021. 

 
 
 

S K L E P, št. 450 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se  
 

s e z n a n i 
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z Letnim programom dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2022 in 
predlogom finančnega načrta Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 

2022. 
(21 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 12. točki 
Poročilo župana 

 
Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred 
sejo.  
 
Pri tej točki je podal obrazložitev župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 
seznanil 

s poročilom župana o realizaciji sklepov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto in 
aktivnostih Mestne občine Novo mesto. 

 
 
 
 

K 13. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

ter odgovori 
 
I. 

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in članov 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, podana na 24. seji Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto: 
900-0018/2021 - 450 Prekategorizacija cest oz. povrnitev v prvotno stanje 
900-0019/2021 - 451 Drsališče 
900-0018/2021 - 452 Sodni postopki proti Mestni občini Novo mesto 
900-0018/2021 - 453 Pluženje nekategoriziranih cest 
900-0018/2021 - 454 Obcestna ograja v ulici Skalickega  
900-0018/2021 - 455 Cesta v Podbreznik 
900-0018/2021 - 456 Umestitev avtobusnega postajališča v Petelinjeku 
900-0018/2021 - 457 Pobuda za nadstrešek avtobusnega postajališča  
900-0018/2021 - 458 Okrasitev Glavnega trga 
900-0018/2021 - 459 Zahvala za darilo 
900-0018/2021 - 460 Postavitev klopic ob novih igralih v Julijinem parku pod Tušem. 
900-0018/2021 - 461 Obnova spomenika Leopoldini Kuralt (Logar) 
900-0018/2021 - 462 
 

Dopolnitev pobude: 900-5/2020-246 Nakup sistema za vodenje 
turističnih in ostalih skupin 

900-0018/2021 - 463 
 

Možnost izgradnje cenejših stanovanjskih hiš in prenos prakse iz 
Občine Ajdovščina 

900-0018/2021 - 464 
 

Pobuda županu, da odredi namestitev varnostne ograje na izredno 
nevarnih delih lokalne ceste Dol. Težka voda - Stopiče 

900-0018/2021 - 465 
 

Označitev robov vozišč na občinskih cestah, ki ne izpolnjujejo pogoja 
za označitev sredine vozišča 
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900-0018/2021 - 466 Obveščanje oz. posvetovanje s krajevnimi skupnostmi 
900-0018/2021 - 467 Odprava arhitektonskih ovir - vgradnja dvigal - ugotovitev javnega 

interesa 
 

II. 
Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 25. seji Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto podali naslednje  
 

pobude in vprašanja: 
 

1. 

Marjanca Trščinar Antić 
900-0019/2021 - 468 
(ustna pobuda) 

Povabilo na brezplačen ogled ob kulturnem prazniku 
Povabilo na brezplačno vodenje ogleda Novega mesta, ki 
se ga bo izvedlo ob kulturnem prazniku.  
 

2. 

Maja Žunič Fabjančič 
900-0019/2021 - 469 
(ustno vprašanje) 

Kolesarska steza v okviru prenove Šmihelske ceste 
Vprašanje, ali se bo v okviru prenove Šmihelske ceste na 
odseku od pokopališča do Smrečnikove ulice uredila tudi 
kolesarska steza. 
 

3. 

Maja Žunič Fabjančič 
900-0019/2021 - 470 
(ustna pobuda) 

Zaščita dodatnih dreves zaradi bobra ob potoku Težka 
voda 
V zadnjih letih se je v vodotoku Težke vode naselil bober, 
kar je sicer pozitivno. Je zaščitena in koristna žival, ki 
prispevka k razvoju ekosistemov in čiščenju voda. Ravno z 
namenom dobrega sobivanja bi bilo potrebno zaščititi več 
dreves, ki tvorijo zeleni pas na sprehajališču, ki poteka med 
tovarno Revoz in več krajevnimi skupnostmi. Določena 
drevesa so že zaščitena z mrežami, kar nekaj pa je na novo 
poškodovanih in bi bilo smiselno zaščito razširiti in s tem 
ohraniti kakovosten javen prostor za vse uporabnike. 
 

4. 

Alojz Kobe 
900-0019/2021 - 471 
(ustno vprašanje) 

Potek izgradnje regijskega centra za ravnanje z odpadki 
in bazena 
Vprašanje, če bi se lahko na naslednji seji poročalo 
članicam in članom občinskega sveta o tem, kako 
napreduje projekt izgradnje regijskega centra za ravnanje z 
odpadki ter izgradnja bazena. 
 

5. 

Alojz Kobe 
900-0019/2021 - 472 
(ustno vprašanje) 

Križišče v Ratežu 
Vprašanje, kdaj se bo pristopilo k izgradnji križišča na 
Ratežu, ki bi moral biti v skladu s pogodbo med MO NM in 
KS zgrajen do 30. 6. 2012?  
Na vprašanje je delno odgovoril mag. Gregor Macedoni, 
župan Mestne občine Novo mesto. 
 

6. 

Srečko Vovko 
900-00019/2021 - 473 
(pisno vprašanje) 

Poimenovanje trga v Gabrju 
Kako potekajo aktivnosti za dogovorjeno poimenovanje trga 
Mala Moskva v Gabrju? Delegacija Ruske federacije in 
mesta Moskva bo prišla konec julija v Slovenijo na Rusko 
kapelico na Vršič in se nameravajo dan prej ustaviti v 
Gabrju.  
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7. 

Mag. Franc Bačar 
900-0019/2021 - 474 
(pisno vprašanje) 

Sanacije ceste Gabrje - Pangrč Grm 
Kako potekajo priprave na sanacijo in kdaj se predvidevata 
začetek in zaključek sanacije? 
 

8. 

Mag. Franc Bačar 
900-0019/2021 - 475 
(pisna pobuda) 

Postavitev odstranjenih prometnih znakov 
Jeseni 2022 se je v naselju Dolž obnovil odsek Šolske 
ceste, kar je občutno izboljšalo stanje in prometno varnost 
na odseku. Pri obnovi sta bila odstranjena: STOP znak na 
ulici Ravnica v križišču s Šolsko cesto in oznaka ulice 
Ravnica, ki še vedno ležita ob robu ulice. Predlagam, da 
izvajalec del ustrezno namesti obe prometni označbi. 

 

9. 

Vesna Barborič 
900-0019/2021 - 476 
(pisno vprašanje) 

Izgradnja Javne Razsvetljave Žihovo Selo - Dolenja Vas 
- Šentpeter 
Pohvalno je, da se gradi kolesarska in peš-pot Krka – 
Žihovo selo, ki bo del kolesarske poti Krka Bike. Zanima me, 
če bo po celi trasi urejena tudi javna razsvetljava? Prav tako 
me zanima, če se bo kot nadaljevanje kolesarske poti 
uredila tudi javna razsvetljava čez vas Žihovo selo in čez 
Dolenjo vas do Šempetra? Ker je cesta Žihovo selo – 
Dolenja vas precej poškodovana, jo bo na nekaterih mestih 
potrebno sanirati, predlagamo pa celovito preplastitev 
cestišča.  

 

10. 

Vesna Barborič 
900-0019/2021 - 477 
(pisno vprašanje) 

Ureditev prometne povezave Cerovci - Žihovo selo  
Zanima nas, kakšne so možnosti za ureditev obstoječe 
gozdne makadamske poti iz Žihovega sela do vasi Cerovci 
v prevozno, prometno makadamsko pot? Predlagamo, da 
se omenjena pot uvrsti v javno dobro in da MONM 
prevzame njeno vzdrževanje.  
 

11. 

Vesna Barborič 
900-0019/2021 - 478 
(pisna pobuda) 

Ureditev prometne povezave Petelinjek - Žihovo selo- 
Dolenja vas - Otočec 
Dajem pobudo, da Mestna občina Novo mesto uredi že 
obstoječo makadamsko pot Petelinjek - Žihovo selo - 
Dolenja vas - Otočec za namen prevozne poti: za osebna 
vozila, kolesarje... in tudi kot pešpot. Omenjena pot, ki 
poteka skozi gozd, je bila v preteklosti prevozna z osebnimi 
vozili. Ker je nihče ne vzdržuje je danes prevozna samo s 
terenskimi vozili in traktorji. 
 

12. 

Vesna Barborič 
900-0019/2021 - 479 
(pisna pobuda) 

Razdelitev obstoječe KS Otočec na več enot oz. več 
krajevnih skupnosti 
V imenu krajanov KS Otočec dajem pobudo, da se 
obstoječa KS Otočec, ki je geografsko gledano ena 
največjih krajevnih skupnosti v Mestni občini Novo mesto 
(vanjo je vključenih 23 vasi oz. zaselkov in ima največ 
kilometrov cest za vzdrževanje) transformira oz. preoblikuje 
v vsaj dve krajevni skupnosti ali več. Tako bi dobili 
geografsko manjša področja oz. manjše krajevne 
skupnosti, ki bi tako lažje investirale v razvoj kraja. Veliko 
krajanom Otočca ni všeč, da je vodstvo KS Otočec iz Ždinje 
vasi (ta mandat in tudi nekaj prejšnjih mandatov je bilo 
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tako), ker so se v preteklosti sredstva namenjena 
investicijam krajevne skupnosti večinoma namenjala v 
razvoj in obnovo tamkajšnjega območja, tudi investicije v 
tem kraju so bile prioriteta KS Otočec. Zato je več krajanov 
Otočca prosilo za oddajo pobude, da se Ždinja vas (in še 
kakšna vas zraven) izloči iz obstoječe KS Otočec. Prosimo, 
da se v reševanje obstoječe problematike Mestna občina 
aktivno vključi, posluša svoje krajane in poskuša razdeliti 
KS Otočec na več enot glede na obstoječ geografski 
položaj.  
 

Župan, mag. Gregor Macedoni, je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  
 
Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 17.34 uri. 
 
Seja je tonsko posneta. 
 
 
Zapisala:   
Maja Gorenc l.r.                                                                          Mag. Gregor Macedoni l.r.    
višja svetovalka za občinski svet                                                                  župan 
 
 


